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Beste leden, 

 

Hopelijk hebben jullie een fijne zomer gehad. Qua 

temperatuur was de zomer gemiddeld in Nederland, in 

tegenstelling tot de rest van het Europese continent én de 

wereld, waar de heetste zomer werd gemeten (NOS, 8 

september). Maar hoewel de herfst al is begonnen, verrast 

de zon ons soms nog met een mooie en aangename dag. 

Enkele fanatiekelingen heffen nog een glas op het terras 

en booteigenaren maken de laatste vaartjes van het jaar. 

Tijd om ook de balans op te maken in deze nieuwsbrief.  

 

Subsidie Dok 2 vastgesteld 

Na veel vijven en zessen hebben we eindelijk zicht op de 

SCE subsidie over 2023. Er wordt gerekend met een 

beschikt-bedrag van € 124,- en een correctie-bedrag van 

€ -59,-. Hiermee is uitgekomen op een uitkering van € 

65,- per MWh. Zon op het Dok had met Dok 2 een 

productie van 23,272 MWH, dus hebben we een subsidie 

ontvangen van € 1512,68. Ingewikkeld? Ja. Natuurlijk 

lichten we dit toe op de ALV.  

 

Oude bestuur in actie rondom omvormers  

Helaas hebben we van de zomer pech gehad met de 

omvormers omdat ze een tijdje niet werkte. Hoe dit kan 

blijft een raadsel. Ook onze leverancier Zon & Co heeft 

geen idee. Handmatig moest dit in orde gemaakt worden 

en dat midden in de zomer, met ons bestuur op vakantie.   

 

Gelukkig konden we een beroep doen op het voltallige 

oude bestuur die de handen uit de mouwen staken – 

nogmaals dank daarvoor Ellie Lurvink, Denise Fehres, 

Hein Stuijt en Eva Smeets. We gaan de Opwekmeter (zie 

ook grafiek hierna) nog strakker in de gaten houden, om 

dit in de toekomst nog sneller te detecteren. 

 

 Certificaten krijgen nieuwe eigenaren 

De per mail aangeboden certificaten, voor zowel Dok 1 als 

Dok 2 zijn inmiddels verkocht aan de nieuwe eigenaren. 

Fijn om te zien dat de certificaten nog steeds in trek zijn. 

Het betekent wel dat we afscheid nemen van 2 leden, 

beide door verhuizing, maar we hebben er ook weer een 

nieuw lid bij.  

Save the date: ALV op maandag 17 maart 

Ook dit voorjaar houdt Zon op het Dok een ALV waarop 

we alle leden weer bijpraten over de laatste 

ontwikkelingen. Vanwege de fijne – en bijna energie 

neutrale – vergaderruimte is weer gekozen voor Clubhuis 

Parkschouwburg PST/Swift,  Plantage Parklaan nummer 

20. Inloop om 19:45, aanvang 20.00. 

 

Afscheid voorzitter 

Na vijf jaar in het bestuur  - waarvan de laatste twee als 

voorzitter – neemt Joost de Jong afscheid als bestuurslid 

van Zon op het Dok. Reden hiervoor is zijn verhuizing uit 

de Plantagebuurt. Op de ALV in maart zetten we hem 

graag even in het zonnetje..  

Ben jij geïnteresseerd om nieuw bestuurslid of een 

aspirant bestuurslid te worden? Maak jezelf kenbaar op 

de ALV of stuur een mail naar zonophetdok@gmail.com.  

 

Opwek vergelijking toont daling 2024 

Hoewel het jaar nog niet voorbij is, lijkt de opwek van de 

zonnepanelen van Dok 1 dit jaar minder uit te vallen dan 

vorige jaren. Om de opbrengst verder in perspectief te 

plaatsen hebben we het aantal zon uren van 2024, 2023 

en 2022 vergeleken. In 2024 (01-01-2024 t/m 10-11-

2024) was het aantal zon uren met 973 minder dan in 

2023 en 2022 op dezelfde periode (respectievelijk 1033 

en 1119 zon uren). Ook de zon uren berekenen? Check 

www.zonurencalculator.nl.  
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Uit het nieuws: Amsterdam versoepelt regels voor 

zonnepanelen en isolatie monumenten 

Het stadsbestuur van Amsterdam wil het makkelijker 

maken om erfgoed – zoals het Entrepotdok-complex te 

noemen is - te vergroenen. Nog dít jaar zal het niet meer 

nodig zijn een vergunning aan te vragen voor het 

vervangen van enkelglas door dun isolatieglas in een 

bestaand kozijn. Ook het plaatsen van zonnepanelen en 

de buitenunits van luchtwarmtepompen wordt zo veel 

mogelijk vergunningsvrij.  

 

Dit schrijven wethouders Scholtes (Monumenten en 

Erfgoed) en De Jager (Duurzaamheid) in een brief aan de 

gemeenteraad. Wel schrijven ze er meteen bij dat niet alle 

regels die monumenten beschermen zullen verdwijnen. 

De wethouders noemen het: vergunningsvrij, maar niet 

regelvrij. Maar we zien dat verduurzaming de eigenaren 

van monumenten nu veel tijd, energie en geld kost.", zegt 

wethouder Scholtes van Monumenten en Erfgoed.  

(Bron: Parool, 13 juni 2024)  

 

Opinie: “Er zijn elke dag wel weer excuses om geen 

haast te maken met de energietransitie” 

(…) Het klimaatspook heeft geen gezicht zoals de militaire 

dreiging met Poetin. En klimaatsceptici onder leiding van 

populistische politici maken daar handig gebruik van. Als 

in de VS en het rijke Europa - en met name in Nederland 

(het op drie na rijkste land ter wereld volgens 

vermogensbeheerder Allianz) - al niet de bereidheid 

bestaat om de klimaatramp te voorkomen, wat moeten 

mensen in de rest van de wereld dan? Die hebben nog 

meer schrikbeelden dan Poetin. (Fragment uit opiniestuk 

van Peter de Waard, uit De Volkskrant van 31 juli 2024)  

 

In de rubriek ‘VIJF VRAGEN AAN’ komen mensen in – 

en rondom de coöperatie aan het woord over 

duurzaamheid. Met deze keer nieuwe leden: Leon en 

Judith.  

 

Vind je jezelf duurzaam bezig? Als keramiste is Judith 

gebonden aan het stoken van een keramiekoven, maar die 

stookt ze niet te vaak en het inladen doet ze zo voordelig 

mogelijk. In ons huishouden besparen we water en zetten 

we de verwarming niet hoger dan 19 graden – en alleen 

als het echt nodig is. Vlees eten we heel weinig - niet 

vaker dan 1 of 2x per week. Verder scheiden we het afval, 

voor zover dat kan in het centrum van Amsterdam. En 

tenslotte zijn wij sinds kort van lid van Zon op het Dok én 

nemen we deel aan verduurzamingsactiviteiten in de 

buurt - zo zit Leon in de werkgroep “van het gas af” 

Een uitdaging in het omgaan met duurzaamheid? 

De overtuigingen van anderen die minder het belang van 

verduurzaming inzien is een uitdaging. En het accepteren 

dat er niet overal in de wereld goed mee wordt omgegaan. 

 

Heb je een guilty pleasure?  

We reizen met de trein, maar we hebben ook een auto en 

vliegen soms. 

 

Moedig jij aan om meer duurzaam te zijn?  

Soms, familie en kennissen/vrienden. 

 

Welke duurzaamheidstip heb je? 

Alles in de stad met de (reguliere) fiets of lopend doen,  

lokale producten kopen en het bijhouden van 

verduurzamingnieuws. 

 

Platform verbindt buurtbewoners rondom 

verduurzaming  

Eind juni organiseerde de verduurzamingscommissie een 

zonovergoten ‘Duurzaam Dok Middag’, waar zo een vijftig 

buurtbewoners op af kwamen. De eerder gevormde 

projectgroepen  - rondom thema’s als ‘Vergroening’,  

‘Isolatie/Ventilatie’ en ‘Van het gas af’ - gaven een korte 

presentatie over hun voorlopige resultaten. De 

verduurzamingscommissie richt zich op bewoners en 

gebruikers, om hen samen thema’s rondom 

duurzaamheid te laten agenderen, verkennen, 

documenteren en uiteindelijk uitwerken in projecten 

t.b.v. het Entrepotdok. Ben je benieuwd naar de stand van 

zaken en wil je graag meepraten over verduurzaming? Ga 

dan naar www.entrepotdok.participraat.nl.   
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